
Nie zapominają o potrzebach oświaty
Napisano dnia: 2020-09-18 09:41:05

KUDOWA-ZDRÓJ  (inf. wł.).  Nowy rok przyniósł istotną zmianę w miejscowej oświacie. W
związku z odejściem na emeryturę dotychczasowego dyrektora Zespołu Szkół Publicznych
Jerzego  Łukasika,  któremu  burmistrz  Aneta  Potoczna  bardzo  dziękuje  za  ogromne
zaangażowanie w działalność tej placówki, stanowisko to objęła Sylwia Bielawska. Pani
Sylwia zrezygnowała z funkcji przewodniczącej rady miejskiej i radnej. Przed nową szefową,
która wygrała konkurs, duże wyzwania, szczególnie, że pieniędzy dla oświaty wciąż nie jest
za wiele.

-  Słyszymy, że niemal wszystkie gminy skarżą się na niewystarczającą subwencję. W przypadku
Kudowy-Zdroju do oświaty dokładamy 48 proc. środków, tj. ponad 7 mln zł - mówi burmistrz A.
Potoczna. -  We wrześniu wprowadzamy podwyżki płac dla nauczycieli,  udało się nam zapewnić
fundusze w ramach budżetu miejskiego.

Po wcześniej przeprowadzonym audycie w gminnej oświacie doszło do pewnej reorganizacji. Między
innymi rozwiązano dwie klasy z powodu małej liczby uczniów; młodych ludzi umieszczono w innych
klasach, bardziej licznych. Nastąpiła redukacja etatów w świetlicy i bibliotece.

Na miarę swoich możliwości magistrat wspomaga wszystkie szkoły znajdujące się w Kudowie-Zdroju,
m.in. Zespół Szkół Społecznych w Słonem. Placówka funkcjonuje na nieruchomości gminnej, więc
sprawy remontów są powiązane z budżetem lokalnym. Już wiadomo, że konieczny jest remont dachu
na budynku szkolnym, dlatego gmina szuka funduszy zewnętrznych. Ale i sam ZSS zdobywa środki
na prace o mniejszym zakresie, np. z budżetu obywatelskiego pozyskał fundusze na odnowienie
sanitariatów.
 

- Niedawno radni zdecydowali o przekazaniu tej szkole 110 proc. subwencji oświatowej. To jest
prawie 100 tys. zł więcej, niż dotychczas. Do tej pory wspomagaliśmy ją dowozem dzieci na lekcje
oraz basen - dodaje włodarz.

W zeszłym roku kompleksową termomodernizację przeszła szkoła w Czermnej, łącznie z położeniem
świeżej elewacji. W jej obrębie uregulowano również gospodarkę wodno-ściekową. Teraz samorząd
jest zainteresowany uzbrojeniem jej w fotowoltaikę i uniezależnieniem energetycznym.
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